
Høringsuttalelse 

Øvre Dunderlandsdalen grunneierlag (ØDG) ønsker å gi en uttalelse ifm. 

høringsrunde ny oppvekststruktur i Rana. 

I de fleste alternativene velger en å beholde 1-10-skole på Storforshei, noe som 

også innebærer renovering av ungdomsskolefløya her. Det er bra.        

I alternativ 2 foreslås det derimot ei nedlegging av u-skolen på Storforshei, og 

sende elevene med buss til Rana u.  

ØDG ønsker ikke dette og har følgende begrunnelse: 

Rana er Norges 4.største kommune i areal og vi ønsker at det skal bo folk 

både i by og på landet. Vi må ta i bruk hele kommunen, og gjennom dette 

bidra til tilflytting og bolyst. 

Om det fortsatt skal være mulig for barnefamilier å bosette seg øverst i 

Dunderlandsdalen, fra Dunderland og oppover, må det være et 1-10-

skoletilbud på Storforshei.  

Uten ungdomsskole på Storforshei blir avstanden til sentrum og Rana u 

for lang, og tid i buss ikke tilfredsstillende for barn i alderen 13-16 år. 

I denne uttalelsen er vi først og fremst opptatt av å fremme interessene til de 

som i dag er bosatt øverst i Dunderlandsdalen, men vi tenker en liknende 

struktur må sikres i andre enden av Rana, altså i Utskarpen og videre utover. 

Videre tenker vi at Skonseng bør få beholde sin barneskole. Dette først og 

fremst for å unngå rasering av ei bygd hvor ca. 100 elever p.t går på denne 

skolen. Når Storvoll skole i sin tid ble lagt ned var det kun 2 elever igjen, altså 

ikke lenger grunnlag for drift. 100 elever er jo et betydelig antall. 

Om det skal gjøres strukturelle grep bør disse gjøres sentralt, hvor avstand og 

reisetid blir overkommelig for barn og ungdom. 

Politikk er prioritering. Prioriter barn og unge, og legg heller litt ekstra i potten. 

Ikke sett barn og unge opp mot eldre og syke. En kommune skal ivareta begge 

grupper på en god måte. 
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